



PRICELIST



WWW . WILD-AND-WONDERFUL-DESIGNS . COM

WILD-AND-WONDERFUL@GMX . DE

@WILDANDWONDERFULDESIGNS

WILD

DESIGNS ARIANA CAN



& Wonderful

lets talk design

#wildandwonderfuldesigns

Founder Ariana Can

Gründerin Ariana Can

Ariana is a 26 year old Designer, that worked as a Social Media and Marketing Manager and Web-designer in the past. You will always find her reading and dreaming about fictional worlds and new designs. In the underground train, in the bus, in cafès, actually everywhere – every time.

Ariana ist eine 26 jährige Designerin, die bereits in den Bereichen Social Media und Marketing Management, Web- und Print Design und auch technisches Produktdesign Erfahrung gesammelt hat.

Meistens findet man sie mit der Nase in einem Buch und den Kopf in den Wolken wieder, wo sie sich in fiktive Welten oder kreative

Designs hinein denkt.

Und das im Bus, beim Yoga und im Cafe – einfach überall.

Over sticks and stones she always tried
to realize her dream
– so instead of putting her head in the
ground she decided to make a big leap
towards it – and founded
„Wild and Wonderful Designs“
in February 2020.

Über Berge und Täler versuchte sie ihren
Traum zu verwirklichen – anstatt bei
Rückschlägen also den Kopf in den Sand
zu stecken, hat sie ihn einfach wahr
werden lassen – indem sie „Wild and
Wonderful Designs“ im Februar 2020
gründete.

For her Art and Design was always about
having fun with shapes, materials and
fonts – and that's what „Wild and
Wonderful Designs“ is about!
The „joie de vivre“ in designing the life
and brand you love.

Für Ariana haben Kunst und Design
immer damit zu tun gehabt, Spaß dar-
an zu haben, sich mit unterschiedlichen
Formen, Materialien und Farben auszu-
toben. Deshalb geht es bei „Wild and
Wonderful Designs“ genau darum.
Designs mit Lebensfreude!

Ariana graduated from the
Fachhochschule Dortmund in 2017 with
a BA in Room and Object Design with
the focus on Exhibition Design.

Ariana hat 2017 ihr Studium mit
einem Bachelor of Arts an der
Fachhochschule Dortmund im
Studiengang „Raum- und Objekt
Design“ abgeschlossen.

„Design the life you want.“

Graphic Design

Little Print Products (Cards, Labels, etc.)

- ✓ 2-4 Drafts inklusive / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ Example Products: Stickers, Labels, Cards, Pens and more

FROM 35€ *

Artwork (Bookmarks, Prints, Invitations, etc.)

- ✓ 2-4 Drafts inklusive / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ Example Products: Bookmarks, Prints, Spoiler Cards, Invitations, Mugs, Cotton Bags, T-Shirts and more

FROM 50€ *

Layout Work (Magazines, Newspaper, etc.)

- ✓ 2-4 Drafts inklusive / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ Example Products: Magazines, Catalogues, Newspaper and more

FROM 100€ *

You need a Flyer, posters or illustrations?
– I am a specialist in creative work. I can do everything Graphic Design related for you: Brochures and business cards are a few of my favorites – but I'd also love to realize your personal projects, like invitations, posters or coupons.

Ob nun projektbezogene Flyer, Plakate oder Illustrationen – kreatives Arbeiten ist mein Spezialgebiet. Nicht nur Logo-Entwicklung und Visitenkarten-Design gehören zu meiner Leidenschaft, sondern ich gestalte auch voller Eifer und Sorgfalt persönliche Produkte, wie Einladungskarten, Poster oder Gutscheine.

Print Products

(Banderolen, Posters, Flyer, etc.)

- ✓ 2-4 Drafts inklusive / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ 2 different sizes possible / 2 verschiedene Größen möglich
- ✓ Example Products: Flags, Roll Ups, Posters and more

FROM 80€ *

Special Print Products

(Calendars, Printables, etc.)

- ✓ 2-4 Drafts inklusive / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ 2 different sizes possible / 2 verschiedene Größen möglich
- ✓ Example Products: Calendars, Customized Printables , Boxes and more

FROM 80€ *

* all prizes can be higher, when the work is exceptionally time consuming

* alle Preise können auch höher ausfallen, falls mehr Arbeit/ Entwürfe benötigt werden

Social Media

A good presentation on Social Media is really important. No matter if for yourself, your book or your business - people will measure you on your appearance online. Let me help you to leave a good impression on your followers and visitors!

Ein guter Social Media Auftritt ist immens wichtig. Ob nun für Dich selbst, dein bald erscheinendes Buch oder deine Firma - die Menschen werden Dich so wahrnehmen, wie Du dich online präsentierst. Lass mich Dir helfen, einen guten Eindruck zu hinterlassen!

Blog Header

- ✓ Header in all needed sizes
- ✓ 2- 4 Drafts / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ inklusive matching mini Logo

FROM 35€ *

Social Media

- ✓ Choose between: Profile Picture, Instagram Profile Picture, Blog Header, Youtube Header, Advertisement Banner Facebook, Facebook Header
- ✓ 2- 4 Drafts / 2-4 Entwürfe inklusive

FROM 35€ * PER PIECE

Custom Story Sticker

- ✓ 20-100 Story Sticker
- ✓ 2- 4 Drafts / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ Lettering, block colors or aquarell - you choose and combine

FROM 35€ *

Story Highlights or Backgrounds

- ✓ up to 50 Stories
- ✓ 2- 4 Drafts / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ Lettering, block colors or aquarell - you choose and combine

FROM 35€ *

* all prizes can be higher, when the work is exceptionally time consuming

* alle Preise können auch höher ausfallen, falls mehr Arbeit/ Entwürfe benötigt werden

Book Cover Design

You are an author and need a cover for your new book baby? Or you are a publisher and want to hire a graphic designer for an upcoming project? You got inspired by my sample covers and want to get your own? Here you can see all my prices and packages. I cant wait to work with you!

Du bist Autor und benötigst ein Cover für dein neustes Werk? Oder Du bist ein Mitarbeiter eines Verlags und würdest gern einen Grafik Designer für ein neues Projekt anheuern? Du hast Dich von meinen Beispiel-Covern inspirieren lassen und möchtest nun Dein eigenes in Angriff nehmen? Hier findest du alle meine Angebote! Ich kann es nicht abwarten mit Dir zu arbeiten!

e-Book

- ✓ E- Book Cover
- ✓ 3 Stockphotos inclusive
- ✓ 2 Drafts of the Cover / 2 Entwürfe inklusive
- ✓ plus one E-Book for me

FROM 180€ *

Print

- ✓ Extension to Full Cover
- ✓ 3 Stockphotos inclusive
- ✓ 2 Drafts of the Cover / 2 Entwürfe inklusive
- ✓ plus one Book for me

+ 50€ *

e-Book + Paperback

- ✓ E-Book and Paperback Full Cover
- ✓ 3 Stockphotos inclusive
- ✓ 2- 4 Drafts of the Cover / 2-4 Entwürfe o. Änderungen inklusive
- ✓ plus one Book for me

FROM 230€ *

Book Goodies

- ✓ Choose between: Mugs, Candle Labels, Notebook Covers, Cushion Prints
- ✓ 2- 4 Drafts of the Cover / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ you have to order the end product yourself, but I can help you / Das Endprodukt musst du selbst beim Dienstleister bestellen, aber ich kann Dir dabei helfen.
- ✓ plus one Book for me

FROM 50€ *

All in One Paket

- ✓ E-Book Cover, Paperback Cover, Facebook Header, 3D Mockup, one Print Goodie + 10 Teasers with Quotes from the Book + Cover for Online Advertisement
- ✓ 2 Drafts of the Cover / 2-4 Entwürfe inklusive
- ✓ you have to order the end product yourself, but I can help you / Das Endprodukt musst du selbst beim Dienstleister bestellen, aber ich kann Dir dabei helfen.
- ✓ plus one Book for me

FROM 250€ *

* all prizes can be higher, when the work is exceptionally time consuming
+ include one specimen copy from the book for me.

* alle Preise können auch höher ausfallen, falls mehr Arbeit/ Entwürfe benötigt werden
+ jedes Angebot beinhaltet ein fertiges Belegexemplar für mich, dass bei Veröffentlichung zugesandt werden soll

Brand / Corporate Design

A good presentation on Social Media is really important. No matter if for yourself, your book or your business - people will measure you on your appearance online. Let me help you to leave a good impression on your follow

Ein guter Social Media Auftritt ist immens wichtig. Ob nun für Dich selbst, dein bald erscheinendes Buch oder deine Firma - die Menschen werden Dich so wahrnehmen, wie Du dich online präsentierst. Lass mich Dir helfen, einen guten Eindruck zu hinterlassen!

Logo Design

- ✓ Logo in all needed File types
- ✓ 3 Drafts / 3 Runden mit Entwürfen + Änderungen
- ✓ Logo Drafts for letters, e-mail, transparency and more

FROM 500€ *

Rebrand (with existing Logo)

- ✓ Question Paper
- ✓ Color Guide
- ✓ Font Guide
- ✓ 2 Round of Drafts / 1 Runde mit Entwürfen + Änderungen
- ✓ Moodboard
- ✓ Video Chat or Call after the Question Round
- ✓ Full Brand Manual with all the Details

FROM 600€ *

Corporate Design

- ✓ Question Paper - to get to know your company
- ✓ Logo (in all needed file types)
- ✓ Color Guide
- ✓ Font Guide
- ✓ 3 Rounds of Drafts / 3 Runden mit Entwürfen + Änderungen
- ✓ Moodboard
- ✓ Video Chat or Call after the Question Round
- ✓ Full Brand Manual with all the Details

FROM 1000€ *

Corporate Design Package

- ✓ A full Corporate Design as shown above
- ✓ + Business Card Design (3 Drafts)
- ✓ + One Flyer Design (3 Drafts)
- ✓ + Website Header
- ✓ + Poster or Banner Design (3 Drafts)

FROM 1300€ *

* all prizes can be higher, when the work is exceptionally time consuming. You will get an offer from me matching your wishes, after the Question round and personal talk.

* alle Preise können auch höher ausfallen, falls mehr Arbeit/ Entwürfe benötigt werden. Nach unserem Gespräch bekommst du ein persönliches Angebot gemäß deinen Wünsche.

Illustrations

You are an author and want to make some Charactercards matching your book? You are a shopowner of a book box and want spoiler cards? You are a candle company and want handpainted labels?

Just pass me a message and we will work something out. These prices are just guidelines, I will make you a customized offer when we discussed the job.

Du bist Autor und benötigst Charakter Illustrationen passend zu deinem Buch? Du hast einen eigenen shop/ eine Buchbox und möchtest Materialien dafür designen? Du hast einen Kerzenshop und möchtest handgezeichnete Etiketten? Schreib mir einfach eine E-Mail und wir arbeiten es gemeinsam aus. Die unten stehenden Preise sind nur Richtlinien, ich mache immer ein individuelles Angebot, wenn wir alles besprochen haben.

Label/ Card

- ✓ One full Label/ Card
- ✓ 2 Drafts
- 2 Entwürfe inklusive
- ✓ + one finished item for me

50€*

Mini Illustration

- ✓ f.e. little illustrations for mugs, bags, etc
- ✓ 2 Drafts
- 2 Entwürfe inklusive
- ✓ + one finished item for me

30€ *

Character Portrait 3D

- ✓ Up to 2 Character Illustrations in one illustration (head to chest or full body) - realistic painting (3D)
- ✓ 2 - 4 Drafts (digital)
- 2 - 4 Entwürfe o. Änderungen inklusive
- ✓ plus one printed illustration for me

FROM 80€ *

Character Portrait 2D

- ✓ Up to 2 Character Illustrations in one illustration (head to chest or full body) - digital painting (2D)
- ✓ 2 - 4 Drafts (digital)
2 - 4 Entwürfe o. Änderungen inklusive
- ✓ plus one printed illustration for me

FROM 60€ *

Full Body / Group Illustration

- ✓ 3- 5 Character Illustrations (full body) realistic painting (3D) or digital 2D painting
- ✓ Background to your wishes inclusive
- ✓ minimum size 2048 px
- ✓ 2 - 4 Drafts
2 - 4 Entwürfe o. Änderungen inklusive
- ✓ plus one printed illustration for me

FROM 120€ *

* all prizes can be higher, when the work is exceptionally time consuming
+ include one specimen copy from the book for me.

* alle Preise können auch höher ausfallen, falls mehr Arbeit/ Entwürfe benötigt werden
+ jedes Angebot beinhaltet ein fertiges Belegexemplar für mich, dass bei Veröffentlichung zugesandt werden soll

design the life you love

If you have a product, item or wish, that wasn't listed in this little guide don't despair! Just pass me a mail to wild-and-wonderful@gmx.de, tell me about your idea and we will see if it's possible!

Wenn Du einen Produktwunsch hast, den Du in dieser Preisliste nicht finden konntest, bitte verzweifle nicht. Schreib mir einfach eine Mail an wild-and-wonderful@gmx.de, erzähle mir von deiner Idee und wir schauen, dass wir sie verwirklichen können!

READY TO GET STARTED?



Let's work together